

LIETUVOS RESPUBLIKOS ĮSTAIGOS VALSTYBĖS TARNAUTOJŲ IR DARBUOTOJŲ, DIRBANČIŲ PAGAL DARBO
SUTARTIS, VIDUTINIS NUSTATYTASIS (PASKIRTASIS) DARBO UŽMOKESTIS

Pareigybės pavadinimas	Darbuotojų skaičius	Vidutinis mėnesinis nustatytasis (paskirtasis) darbo užmokestis 2022 m., Eur	Darbuotojų skaičius	Vidutinis mėnesinis nustatytasis (paskirtasis) darbo užmokestis 2023 m. trečią ketvirtį, Eur
Vaiko teisių apsaugos kontrolierius	1	3 102,34	1	4179,83
Vyriausiasis patarėjas	3	3 476,24	3	3218,75
Vyresnysis patarėjas	3	3 007,47	3	2893,28
Patarėjas	5	2 590,78	5	2529,68
Vyr. specialistas	3	2 086,82	3	1357,56
Vyresn. specialistas	2	2 391,14	2	2423,15

Pareigybės pavadinimas	Darbuotojų skaičius	Vidutinis mėnesinis nustatytasis (paskirtasis) darbo užmokestis 2022 m., Eur	Darbuotojų skaičius	Vidutinis mėnesinis nustatytasis (paskirtasis) darbo užmokestis 2023 antrą ketvirtį, Eur
Vaiko teisių apsaugos kontrolierius	1	3 102,34	1	4183,67
Vyriausiasis patarėjas	3	3 476,24	3	3216,04
Vyresnysis patarėjas	3	3 007,47	3	2900,44
Patarėjas	5	2 590,78	5	2558,22
Vyr. specialistas	3	2 086,82	3	1359,85
Vyresn. specialistas	2	2 391,14	2	2673,99

Paaiškinimai:

* Darbuotojo, kuris vienintelis įstaigoje eina atitinkamas pareigas, praėjusių metų vidutinis mėnesinis nustatytasis (paskirtasis) darbo užmokestis ir einamųjų metų praėjusio ketvirčio vidutinis mėnesinis nustatytasis (paskirtasis) darbo užmokestis neskelbiamas, vadovaujantis Bendrųjų reikalavimų valstybės ir savivaldybių institucijų ir įstaigų interneto svetainėms aprašo, patvirtinto Lietuvos respublikos Vyriausybės 2003 m. balandžio 18 d. nutarimu Nr. 180, 22.3 papunkčio nuostatomis.

Pareiginės algos bazinis dydis nuo 2021 m. sausio 1 d. – 177,00 Eur.

Pareiginės algos bazinis dydis nuo 2022 m. sausio 1 d. – 181,00 Eur.

Pareiginės algos bazinis dydis nuo 2023 m. sausio 1 d. – 186,00 Eur.